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Z á p i s n i c a   č. 3/2021 

z rokovania Komisie finančnej, podnikateľskej a správy mestského 

majetku pri Mestskom zastupiteľstve v Rožňave prostredníctvom 

videokonferencie zo dňa 22.4.2021 
 

 

Prítomní: Podľa hlasovania pri jednotlivých bodoch  

 

Priebeh rokovania: 

 Na úvod rokovania FK privítal predseda komisie všetkých prítomných. Komisia 

odsúhlasila zmeny v programe a doplnenie dodatočného materiálu od RVTV za pôvodný bod 

č. 15 ako nový bod č. 16, zaradenie dodatočného bodu p. Hacsková za bod č. 5 ako nový bod 

č. 6 a zároveň odsúhlasili vypustenie bodu č. 7, na základe stiahnutej žiadosti žiadateľa.  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák N PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

Program rokovania: 

1. NÁVRH ROZPOČTU MESTA NA ROKY 2021 – 2023 

Ing. Klára Leskovjanská uviedla, že finančné hospodárenie mesta Rožňava sa bude v 

roku 2021 riadiť schváleným rozpočtom mesta a plánom tvorby a použitia peňažných fondov 

mesta. Zároveň s návrhom rozpočtu mesta na rok 2021 sa predkladajú aj návrhy rozpočtov 

mesta na roky 2022 a 2023. Návrhy rozpočtov mesta na roky 2022 a 2023 nie sú pre mesto 

záväzné. Predložený návrh rozpočtu je ovplyvnený pandémiou korona vírusu, momentálnym a 

očakávaným prepadom ekonomiky na Slovensku. Na schválenie je predložený návrh 

vyrovnaného rozpočtu. Všetky príjmy a výdavky sú od roku 2019 rozpočtované. Do rozpočtu 

roku 2021 vchádzajú aj príjmy školských jedální, dary, sponzorské a iné. 

Príjmy celkom rastú oproti skutočnosti predchádzajúceho roku indexom 1,11. Príjmová 

časť rozpočtu pozostáva z bežných príjmov, kapitálových príjmov. Bežné príjmy rozpočtu 

pozostávajú daňových príjmov – a to z podielových daní, z domácich daní, nedaňových príjmov 

a dotácií, grantov. Napriek tomu, že v roku 2019 bolo mestským zastupiteľstvom schválené 

Všeobecné záväzné nariadenie o navýšení miestnych daní a poplatku za komunálny odpad, sú 

daň z nehnuteľnosti a domáce dane na tovary a služby v rozpočte premietnuté v nižšej sume 

ako je rozpis, pretože mesto v tomto roku neočakáva naplnenie príjmov z dôvodu prijatých 

opatrení na obmedzenie šírenia korona vírusu. Následne boli prehodnotené aj nedaňové príjmy. 

Aj tu mesto prepočítalo príjmy z dôvodu, že sa neorganizujú žiadne akcie, sú zatvorené školy 

a školské zariadenia. Granty a transfery sú rozpočtované podľa oznámení ako aj podľa vývoja 

za predchádzajúce roky. Tieto budú upresňované v priebehu roku na základe oznámení z 

jednotlivých ministerstiev, ŠR. Tieto finančné prostriedky sú účelovo viazané. V kapitálovom 

príjmovom rozpočte uvažujeme s príjmami aj z predaja prebytočného majetku mesta. Tento rok 

by malo dôjsť k vysporiadaniu budovy telocvične, ktorú využíva VÚC Košice. Na predaj je 

možné ponúknuť aj budovu bývalého zariadenia opatrovateľskej služby. V rozpočte je 
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premietnutý aj príjem dotačných prostriedkov a prostriedkov z iných štátnych zdrojov na 

rekonštrukciu majetku mesta. Časť rozpočtu – finančné operácie obsahuje príjmy z 

predchádzajúceho roku ako aj dočerpanie kapitálového úveru na krytie podielu vlastných 

príjmov pri rekonštrukcii majetku mesta. 

Pôvodná výdavková časť rozpočtu bola zosumarizovaná na základe jednotlivých 

požiadaviek subjektov napojených na rozpočet mesta. Vzhľadom na úpravu príjmovej časti 

rozpočtu, nebolo možné vykryť všetky požiadavky, preto aj samotný mestský úrad pristúpil k 

úsporným opatreniam v navrhovanom rozpočte. Takto zostavený návrh rozpočtu bol 

predložený do jednotlivých komisií MZ.  

Výdavková časť rozpočtu pozostáva z bežných výdavkov, kapitálových výdavkov a 

výdavkov na splátky úverov a lízingov. Nárast bežných výdavkov predstavuje nárast výdavkov 

v mzdovej oblasti - úprava miezd zamestnancov územnej samosprávy, pedagogických 

zamestnancov. Položka mzdy a odvody sú prepočítané podľa platovej inventúry a podľa 

schválených projektov financovaných z prostriedkov európskeho sociálneho fondu a štátneho 

rozpočtu. Nárast je z dôvodu zmeny zákona v odmeňovaní pedagogických zamestnancov a 

zamestnancov územnej samosprávy. V položkách tovary a služby je premietnutý nárast cien 

energií a nárast o infláciu, ale na druhej strane boli prehodnotené všetky potreby mesta a 

následne upravené len na tie najnevyhnutnejšie výdavky. V položke materiál uvažujeme s 

nákupom hlavne kancelárskeho materiálu, uličných a úradných tabúľ, čistiacich prostriedkov, 

pracovných a ochranných pomôcok, materiálu na opravu a údržbu, exteriérového vybavenia. 

Položka dopravné zahŕňa hlavne kúpu pohonných hmôt, opravu a údržbu automobilov ako aj 

poistenie v doprave. V položke 635 – údržba , suma predstavuje výdavky na opravu a údržbu 

majetku mesta, na nevyhnutné opravy budov základných a materských škôl, opravy verejného 

osvetlenia, bytov a iné. Položka nájomné zahŕňa hlavne nájom za požívanie tlačiarní, nájom za 

pozemky pod uzatvorenou skládkou. Položka služby zahŕňa všetky služby, ktoré kupuje mesto. 

Predovšetkým ide o služby: školenia, semináre, propagácia, inzercia, stravovanie, právne 

služby, cestovné, ochrana objektov, výkony IT (informačných technológií), prieskumné a 

projektové práce, geodetické práce, asanácia, geometrický notárske, komerčné, právne, 

advokátske, audítorské, poradensko-konzultačné, exekučné, meranie a monitorovanie, 

pasportizácia, ochrana osobných údajov v informačnom systéme, a iné. Všetky výdavky na 

služby boli prehodnotené a následne znížené. V rozpočte je zahrnutá položka – výdavky na 

vrátené a zastavené exekúcie, ktorými si mesto vymáhalo svoje pohľadávky. Položka bežné 

transfery zahŕňa výdavky na členské príspevky, náhrady počas pracovnej neschopnosti, 

príspevky pre právnické osoby v zmysle zákonov a VZN mesta. Položka splátky úrokov sa 

odvíja od uzatvorených úverových zmlúv a súčasných úrokových sadzieb. Splátky úverov a 

lízingov sú premietnuté do rozpočtu mesta podľa uzatvorených zmlúv. Kapitálové výdavky sú 

v rozpočte podľa jednotlivých objektov. Výdavky škôl sú podrobne rozpísané v programovom 

rozpočte mesta na roky 2021 – 2023. 

 Predseda komisie a jednotliví členovia mali následne otázky k jednotlivým položkám 

rozpočtu: 

 Potraviny ŠJ – sú prepočítané podľa súčasného stavu, minulý rok tam boli aj potraviny 

z dotácie ZŠ, ktoré už majú tento rok zahrnuté vo svojom rozpočte a navyše dotácie sú 

nižšie.  

 Odpadové nádoby – ide len o nádoby na zmesový odpad vrátane MOK/VOK 

 Rekreačné poukazy – vykazujú plán na všetkých zamestnancov, pri úprave rozpočtu 

budú upravené podľa skutočného čerpania + plán na zvyšné mesiace 

 Služby informačný systém – vysoké poplatky za ochranu osobných údajov, GDPR 

 Odmeny poslancov – plánovaný je plný počet komisií, pri úprave rozpočtu budú 

upravené podľa skutočného čerpania + plán na zvyšné mesiace 
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 Stretnutie baníkov – v prípade, že sa nebude realizovať, budú finančné prostriedky 

presunuté do kultúry, nakoľko aj v súčasnosti sú súčasťou rozpočtu kultúry 

 Multifunkčná telocvičňa  - podľa obsahu presunutá z bežných transferov do služieb 

vzhľadom na zmenu zmluvy 

 Verejná správa s poznámkou stravné – nie všetci zamestnanci sa rozhodli pre stravné 

lístky, položka predstavuje čiastku, ktorá sa vypláca k výplate ako stravné, následne 

o túto čiastku bola ponížená položka u stravných lístkov 

 Dotácia šport a kultúra – boli rozdelené do dvoch riadkov, dotácia na kultúru 20 tis. 

a šport 60 tis. – odporúčanie komisie bolo, aby sa počnúc týmto rokom vytvorili dva 

nové riadky, lebo teraz sa pridal jeden (šport) a kultúra ostala v pôvodnom riadku, 

pričom ten v minulom období predstavoval športu+kultúra - vzniká potom zmätok, keby 

prišli noví poslanci alebo keby si to pozerali občania a porovnávali výdavky za minulé 

roky 

 MHD – komisia odporúča otvoriť diskusiu k príspevkom na MHD, prehodnotiť 

využívanie a potrebu jednotlivých liniek aj z dôvodu povinnej školskej dochádzky detí 

od 5 rokov 

 Transfer cirkevné ZŠ a súkromné ZUŠ – počítalo sa v rozpočte s maximálnou čiastkou 

92%, po odsúhlasení MZ v prípade nižšej čiastky sa urobí prepočet 

 Nákup pozemkov – suma 450 tis. je plánovaná až na rok 2022, pôvodne sa uvažovalo 

s 1.splátkou v roku 2021, ale v MZ sa schválila až v roku 2022 

 Vnútrobloková údržba Družba – vyššia čiastka je rozpočtovaná podľa schválenej 

dotácie, nie vysúťaženej sumy, momentálne je zmluva na kontrole ex ante, podľa 

výsledku bude suma v rozpočte upravená, to isté platí pre projekt MŠ Vajanského, 

cyklochodník aj autobusové zástavky. Pri zástavkách je navýšený už rozpočet 

o spolufinancovanie. 

 Prekládková stanica – nachádza sa v objekte Technických služieb (TS) 

 Rozpočet TS mal mať vyčlenené v rozpočte na čierne skládky 100 tis. a je tam len 10 

tis., táto čiastka bude nepostačujúca na ich vypratanie. Riaditeľ TS nezachytil na MZ, 

že má mať v rozpočte naplánovanú čiastku 100 tis.  

 Rekonštrukcia plaveckého bazéna má plán len na čiastku 400 tis. zatiaľ čo zmluva bola 

podpísaná v hodnote 800 tis., podľa názoru člena komisie by mala obsahovať čiastku 

podľa zmluvy a nie žiadosti o dotáciu 

 Údržba škôl má oproti minulému roku plán v nižšej hodnote, preto niektorí členovia 

nesúhlasia s presunom čiastky za stretnutie baníkov v prípade ich nerealizácie do 

kultúry, ale odporúčajú vrátiť do údržby škôl odkiaľ bola čiastka presunutá – táto čiastka 

nebola odtiaľ zobratá 

 Územný plán + digitalizácie je plán 30 tis. čo je navýšenie oproti minulému roku, kedy 

bola čiastka 9 tis. – odporúčajú riešiť cez projekty – žiadosť už bola podaná, to ale 

neznamená, že sa tak môže naplánovať do rozpočtu, preto sú tam uvádzané zatiaľ 

vlastné zdroje 

 Poznámka pri ihriskách sa nerovná sume v rozpočte – je potrebné upraviť poznámku 

 Dividendy ML je plán nižšia čiastka ako je momentálne predložený návrh rozdelenia 

zisku – do MZ bude čiastka upravená už podľa predloženého materiálu, zatiaľ bola 

plánovaná podľa odhadu  

 prenesené kompetencie MŠ – od 1.9. je povinná MŠ a k predsedovi komisie sa doniesla 

informácia, že štát to zabudol narozpočtovať a teda tieto financie zašlú obciam až 

budúci rok. Pracovníci MsÚ o tom zatiaľ nepočuli. Podľa vedúcej školstva  sú MŠ 

financované z originálnych kompetencií. Prenesené kompetencie slúžia na financovanie 

len školské pomôcky a toto už beží niekoľko rokov a tieto financie by sme mali dostať. 
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Včera sme mali 3 hod. webinár s ministerstvom a nikto to nespomenul. Podľa nových 

pravidiel musíme uprednostniť 5 ročné deti aj z iných obcí pred našimi 3 ročnými, takže 

budeme musieť pravdepodobne kontaktovať ministerstvo o dodatočné zaradenie MŠ 

Kozmonautov, bývalé jasle 

 dotácia ÚPSVaR – vyššia suma je plánovaná lebo už máme zazmluvnené projekty do 

MŠ aj ZŠ na asistentov a špeciálnych pracovníkov 

 príjem z predaja majetku je tam suma 340 tis. podľa znaleckého posudku mesta za 

telocvičňu, ale KSK si dalo vypracovať svoj znalecký posudok – túto sumu ešte nevieme 

 rekonštrukcia MsÚ – jedna žiadosť v sume 413 tis. už bola uhradená vo výške 95 % 

a na druhú žiadosť v sume 111 tis. ešte čakáme úhradu tiež vo výške 95% 

 úvery rok 2022 je plán 1,5 mil. – bez tohto plánu by nebolo možné zostaviť vyrovnaný 

rozpočet, čo je predzvesť nedostatku finančných prostriedkov – z tohto dôvodu by sa 

mali prijať úsporné opatrenia už v tomto roku, aby sa v budúcom nemuselo naozaj 

pristúpiť k čerpaniu úveru 

 

Komisia zároveň upozornila na Projekty a dotácie, ktoré boli v minulosti zverejňované na 

stránke mesta a tak aj občania i členovia komisií mali možnosť si pozrieť prehľad a poprípade 

upozorniť na možnosť čerpania projektu. Na tom základe sme si to vedeli porovnať aj 

v rozpočte a preto odporúčame vrátiť sa k dobre nastavenému procesu zverejňovania projektov 

a dotácií v akom sú štádiu a aké projekty sú podané. 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

rozpočet mesta vrátane rozpočtov RO a PO na roky 2021 – 2023 podľa predloženého návrhu.  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček P Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Z Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:  1 

ZDRŽAL SA:  1 

 

 

2. ZÁVEREČNÝ ÚČET MESTA ZA ROK 2020 

Ing. Klára Leskovjanská uviedla, že rok 2020 bol vo veľkej miere ovplyvnený korona 

krízou a jej dopadom na ekonomiku mesta. Napriek tomu v plnení príjmovej časti rozpočtu 

vidíme celkový nárast príjmov mesta. Tento nárast je ovplyvnený predovšetkým rastom 

daňových príjmov mesta a finančných príjmov, ktorý vznikol z prebytku predchádzajúcich 

rokov ako rezervný fond a čerpania úveru.  

V hodnotenom období vidíme nárast bežných príjmov oproti roku 2016 o 4 411 tis. €, 

nárast vyplýva predovšetkým z rastu podielových daní.  

V porovnaní s rokom 2019 podiel rastu bežných príjmov prekročil hranicu 1. Nie je to 

spôsobené výškou podielových daní, ktoré v roku 2020 boli z titulu korona krízy len na úrovni 

roku 2019, ale vplyvom rastu miestnych daní a poplatkov. Vývoj miestnych daní a poplatkov 

je na vyššej úrovni, vzhľadom k tomu, že mesto schválilo zvýšenie sadzieb miestnych daní a 

poplatku uznesením č. 216/2019 dňa 12. 12. 2019 vo Všeobecnom záväznom nariadení 
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o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady 

číslo 14/2013-z03, pričom účinnosť nadobudli dňa 1. 1. 2020.  

Príjmy z vlastníctva majetku v tomto roku zaznamenali výraznejší pokles, ktorý 

spôsobila zlá situácia v súvislosti s korona krízou. V roku 2020 neprišlo k plánovanému 

predaju majetku mesta, nakoľko o ponúknutý majetok, v súčasnosti nie je taký záujem. 

Každoročne rastú príjmy z dotácií, ktoré kryjú výdavky prenesených kompetencií štátu 

v oblasti školstva. 

Kapitálové príjmy mesta v hodnotenom období sú v priemere na úrovni 609 tis. €. 

V roku 2020 však boli až podpriemerné. V roku 2020 dostalo mesto dotáciu na rekonštrukciu 

Mestského úradu vo výške 273 tis.€, na futbalové ihrisko vo výške 16 tis.€ a na školskú jedáleň 

pri ZŠ Pionierov 5 tis. €.  

Vývoj finančných príjmov bol výraznejšie vyšší, v porovnaní s minulými rokmi a 

ovplyvnený hlavne čerpaním úverov ako aj návratnej finančnej výpomoci zo strany štátu na 

krytie výdavkov mesta. 

Schodok rozpočtu sa odporúča vykryť z RF. 

Stanovisko hlavnej kontrolórky je bez výhrad. Výpadok podielových daní v dôsledku 

pandémie nespôsobil schodok rozpočtu. Podľa prehľadu je možné vidieť, že poskytnutá 

návratná finančná výpomoc a refundácia výdavkov na pandémiu vyrovnali plánovanú výšku 

podielových daní. Rozdiel je tam len minimálny. Zľavy na nájomnom, resp. jeho odpustenie 

majú TS a ZŠ uvedené vo svojej správe, tak isto aj nižší príjem za parkovné. Mesto poskytlo za 

rok 2020 zľavu na nájomnom 2 subjektom.  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

celoročné hospodárenie mesta Rožňava za rok 2020 bez výhrad podľa uznesenia na str.2. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

3. CENTRUM PRÁVNEJ POMOCI - KRÁTKODOBÁ VÝPOŽIČKA 

NEBYTOVÉHO PRIESTORU V BUDOVE OKC V ROŽŇAVE, M. Č. 12 – 

KONEČNÉ SCHVÁLENIE 

PaedDr. Mikuláš Gregor, MPH uviedol, že MZ uznesením č. 21/2021 schválilo 

zverejnenie krátkodobej výpožičky nebytového priestoru – miestnosti č. 12 o výmere 46,60 m² 

v budove OKC v Rožňave pre Centrum právnej pomoci podľa ustanovenia § 9a) ods.9 písm. c) 

zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa, a to, že žiadateľ 

zriadi konzultačné pracovisko v zmysle zákona 327/2005 Z. z. o poskytovaní právnej pomoci 

osobám v materiálnej núdzi, na dobu určitú a to na rok 2021. 

Požadované priestory CPP Bratislava bezodplatne využívala aj v rokoch 2019 a v roku 

2020 na základe uzatvorených Zmlúv o krátkodobej výpožičke. V uvedenom období využívala 

priestory 1 x mesačne na konzultačné dni v Rožňave a na poskytovanie právnej pomoci osobám 

v materiálnej núdzi a to v zmysle zákona 327/2005 Z.z.. 
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Zámer krátkodobej výpožičky nebytového priestoru na rok 2021 bol zverejnený 

obvyklým spôsobom na dobu 15 dní. Zároveň bol požičiavateľovi zaslaný prípis s požiadavkou 

na predloženie krátkej písomnej správy o činnosti Centra právnej pomoci za rok 2020.  

Tento materiál predkladáme za účelom konečného schválenia krátkodobej výpožičky 

nebytového priestoru.  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

krátkodobú výpožičku nebytového priestoru – miestnosti č. 12 o výmere 46,60 m² v budove OKC 

v Rožňave pre Centrum právnej pomoci so sídlom Námestie slobody 12, Bratislava podľa 

ustanovenia § 9a) ods.9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného 

osobitného zreteľa, a to, že žiadateľ zriadi konzultačné pracovisko v zmysle zákona 327/2005 

Z. z. o poskytovaní právnej pomoci osobám v materiálnej núdzi, na dobu určitú a to na rok 2021. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

4. VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIE O URČENÍ VÝŠKY FINANČNÝCH 

PROSTRIEDKOV URČENÝCH NA MZDY A PREVÁDZKU NA ŽIAKA ZUŠ, 

DIEŤA MŠ A DIEŤA ŠKOLSKÉHO ZARIADENIA, ZRIADENÝCH NA ÚZEMÍ 

MESTA ROŽŇAVA – NÁVRH   

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že v zmysle § 6 ods. 12 písm. c) zákona č. 596/2003 Z. z. 

o štátnej správe v školstve a školskej samospráve a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

v znení neskorších predpisov mesto určuje výšku finančných prostriedkov určených na mzdy a 

prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča jazykovej školy, dieťa materskej 

školy alebo školského zariadenia; v zariadeniach školského stravovania na potenciálneho 

stravníka – žiaka základnej školy. 

Finančné prostriedky na krytie výdavkov škôl a školských zariadení plynú z troch 

zdrojov – z podielových daní, vlastných príjmov škôl a školských zariadení a vlastných príjmov 

mesta, ktoré budú súčasťou rozpočtu mesta na roky 2021 – 2023. 

Príloha č. 1 je spracovaná v 4 alternatívach – A, B, C a D na základe údajov 

zverejnených Ministerstvom financií SR pre rok 2021, ktoré slúžili ako podklad pre výpočet 

výšky hodnotového koeficientu pre jednotlivé kategórie. 

Alternatíva A uvádza financovanie cirkevných a súkromných škôl a školských 

zariadení a zariadení školského stravovania v rovnakej výške (100%) ako u škôl a školských 

zariadení a zariadení školského stravovania v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. 

Alternatíva B vychádza z § 6 ods. 12 písm. j)  zákona č. 596/2003 Z. z., ktorý umožňuje 

obciam poskytnúť na žiaka cirkevnej základnej umeleckej školy, žiaka súkromnej základnej 

umeleckej školy, poslucháča cirkevnej jazykovej školy, poslucháča súkromnej jazykovej školy, 

dieťa cirkevnej materskej školy, dieťa súkromnej materskej školy, dieťa cirkevného školského 

zariadenia a dieťa súkromného školského zariadenia finančné prostriedky najmenej vo výške 

88% zo sumy určenej na mzdy a prevádzku na žiaka základnej umeleckej školy, poslucháča 
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jazykovej školy, dieťa materskej školy, dieťa školského zariadenia v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce, v cirkevných zariadeniach školského stravovania a v súkromných 

zariadeniach školského stravovania finančné prostriedky najmenej vo výške 88% zo sumy 

určenej na mzdy a prevádzku na stravovanie žiaka školy v zriaďovateľskej pôsobnosti obce. 

Obdobne alternatíva C uvádza prepočet na 90 % a alternatíva D na 92 %.  

Rozdiel vo výdavkoch v prípade schválenia VZN s prílohou č. 1: 

- medzi alternatívou B (88 %) a alternatívou A (100%) je 70 555,- eur 

- medzi alternatívou C (90 %) a alternatívou A (100%) je 58 564,- eur 

- medzi alternatívou D (92 %) a alternatívou A (100%) je 40 939,- eur. 

 Uvedené sumy môžeme použiť na opravy mestského majetku v prospech všetkých 

obyvateľov mesta.  

 Niektorí členovia komisie vyjadrili svoj názor, že síce bolo odporúčanie navyšovať 

každý rok dotáciu, ale z dôvodu pandémie odporúčajú ponechať čiastku ako minulý rok, teda 

90%. Zároveň súhlasia so zapracovaním navrhovaného riadku od komisie vzdelávania.  

  Niektorí členovia zas vyjadrili názor, že pandémia sa dotkla všetkých a preto navrhujú 

pokračovať vo zvyšovaní percent, dokonca odporúčajú 100%. Vyjadrili nesúhlas s uvedenom 

vetou v dôvodovej správe, že „Uvedené sumy môžeme použiť na opravy mestského majetku v 

prospech všetkých obyvateľov mesta.“ Prečo sa majú robiť tieto opravy len z týchto peňazí 

a nie zo všetkých.  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

Všeobecne záväzne nariadenie o určení výšky finančných prostriedkov určených na mzdy 

a prevádzku na žiaka ZUŠ, dieťa MŠ a dieťa školského zariadenia, zriadených na území mesta 

Rožňava podľa predloženého návrhu a s určením výšky dotácie pre cirkevné a súkromné 

školské zariadenia v prílohe č. 1 podľa alternatívy C (90%).  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček P Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák P PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:  2 

ZDRŽAL SA:   

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť, aby 

usporená čiastka v rozdiele 2% (rozdiel medzi plánovaným rozpočtom a odporúčaným) sa 

v roku 2021 nepoužila, presunula sa na účet rezervného fondu a za rok 2021 sa tak dostala do 

prebytku, z ktorého sa následne vytvorí rezervný fond pre rok 2022.   

 
Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 
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ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu zároveň súhlasí s doplnením 

riadku navrhovaným komisiou vzdelávania.   

 
Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

5. TECHNICKÉ SLUŽBY MESTA ROŽŇAVA – ROZŠÍRENIE 

PODNIKATEĽSKEJ ČINNOSTI 

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že podľa VZN o trhovom poriadku správcom trhovísk na 

území mesta Rožňava sú Technické služby mesta Rožňava, ktoré však správu trhovísk nemajú 

uvedenú v predmete svojej podnikateľskej činnosti. Za účelom odstránenia tohto nedostatku 

predkladáme tento materiál. 

 Keďže ku Štatútu Technických služieb bolo vypracovaných už 11 dodatkov, 

navrhujeme, aby bolo po jeho doplnení vyhotovené jeho úplné znenie. 

 Po zaslaní materiálu požiada riaditeľ Technických služieb ešte o rozšírenie ďalších 4 

voľných živností:  

 7301 prenájom reklamných plôch – veľký bilboard 

 6801 prenájom nehnuteľností spojený s poskytovaním iných než základných služieb 

spojených s prenájmom 

 3801 podnikanie v oblasti nakladania s iným ako nebezpečným odpadom  

 0201 poskytovanie služieb v lesníctve a poľovníctve – výrub stromov pre súkromné 

požiadavky obyvateľov 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

rozšírenie podnikateľskej činnosti príspevkovej organizácie Technické služby mesta Rožňava 

o požadované činnosti zo strany riaditeľa Technických služieb s účinnosťou od 1. 6. 2021. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   



9 

 

6. M. HACSKOVÁ – ZÁMER KÚPY POZEMKOV DO MAJETKU MESTA  

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že p. Hacsková prenajímala mestu Rožňava pozemky, na 

ktorých sa nachádza areál Technických služieb mesta Rožňava a Odpadových služieb mesta 

Rožňava na Štítnickej ulici.  

Nájomná zmluva č. 363/20174 zo dňa 24.07.2020 medzi mestom Rožňava a Margarétou 

Hacskovou bola uzatvorená na dobu určitú do 31.12.2019. Výška nájomného bola 0,35 

€/m2/rok t. j. 2 959,95 € ročne. 

Mestské zastupiteľstvo na rokovaní dňa 2. 7. 2020 schválilo uzavretie novej nájomnej 

zmluvy na dobu určitú do 31. 12. 2021, s nájomným vo výške 0,40 €/m2 /rok t. j. spolu 3 382,80 

€/rok. Margaréta Hacsková však predloženú zmluvu nepodpísala. 

Pozemky využívajú príspevkové organizácie mesta. Vzhľadom na to, že pozemky nie 

sú vlastníctvom mesta, nie sú oplotené (resp. oplotenie je nefunkčné), pričom sa na nich 

nachádza majetok mesta značnej hodnoty (napr. automobily). Technické služby zabezpečujú 

vlastnými zamestnancami nepretržité stráženie objektu, ktoré má značný vplyv na ich rozpočet. 

Materiál predkladáme na základe rokovania primátora mesta s p. Hacskovou. Do 

budúcnosti je vysoká pravdepodobnosť, že vlastník pozemkov bude požadovať aj postupné 

zvyšovanie nájomného v dôsledku vývoja cien na trhu. M. Hacsková navrhla kúpnu cenu 25,- 

eur/m2.. Navrhujeme objednať vypracovanie znaleckého posudku, aby bolo možné stanoviť 

primeranú kúpnu cenu. 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť zámer 

kúpy pozemkov do majetku mesta Rožňava od Margaréty Hacskovej, J. A. Komenského 10, 

Rožňava zapísaných na LV č. 4730 parc. č. KN-E 1740/1 trvalý trávny porast s výmerou 2817 

m2 a parc. č. KN-E 1741/1 trvalý trávny porast s výmerou 5640 m2. Odporúča objednať 

vypracovanie znaleckého posudku. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček P Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    8 

PROTI:  1 

ZDRŽAL SA:   

 

 

7. OZ 4FUTURE - ŽIADOSŤ O PREDAJ POZEMKU MESTA 

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že žiadosťou zo dňa 22.3.2021 nás požiadalo Občianske 

združenie 4Future o predaj pozemku mesta, ktorý sa nachádza na Ul. zeleného stromu 

v Rožňave. Žiadateľ má záujem o kúpu časti pozemku s výmerou cca 500 m2, na ktorom 

plánujú zriadiť prevádzku služieb rýchleho občerstvenia. Mesto tento pozemok môže predať  

len formou obchodnej verejnej súťaže. V prípade schválenie predaja predmetného pozemku je 

potrebné vypracovanie geometrického plánu a zistiť existenciu inžinierskych sietí na pozemku. 

Komisia výstavby neodporúča.  

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu neodporúča MZ schváliť 

predaj pozemku mesta v k.ú. Rožňava. 
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 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P,Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu neodporúča MZ schváliť 

prenájom pozemku mesta v k.ú. Rožňava. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Z Ing. Ondrej Bolaček P Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Z Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    6 

PROTI:  1 

ZDRŽAL SA:  2 

 

 

8. ZÁKLADNÁ UMELECKÁ ŠKOLA - ZVEREJNENIE ZÁMERU VÝPOŽIČKY 

NEBYTOVÝCH PRIESTOROV ZŠ AKAD. J. HRONCA, ZAKARPATSKÁ 12 

V ROŽŇAVE 

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že na základe uznesenia MZ č. 18/2021 mesto súhlasilo so 

zaradením elokovaného pracoviska Zakarpatská 12, Rožňava (v nebytových priestoroch ZŠ 

akad. J. Hronca) do siete škôl a školských zariadení v SR - ako súčasť Základnej umeleckej 

školy, Akademika Hronca 3490/9B v Rožňave – ktoré bude slúžiť pre potreby výkonu 

výchovno-vzdelávacej činnosti ZUŠ. Predpokladaný počet tried: 2. Predpokladaný počet 

žiakov: 13. Odbor: hudobný (hra na gitare a hra na klavíri). 

 V zmysle § 7a Zásad hospodárenia s majetkom mesta môže mesto zmluvou o výpožičke 

prenechať majetok do užívania organizáciám v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Rožňava 

alebo iným osobám iba výnimočne, najmä na charitatívne účely, verejnoprospešné účely, rozvoj 

kultúry, vzdelávania a športu, alebo ak je to v záujme ochrany majetku mesta. 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

zverejnenie zámeru výpožičky nebytových priestorov ZŠ akad. J. Hronca, Zakarpatská 12, 

Rožňava pre Základnú umeleckú školu so sídlom Akademika Hronca 3490/9B CVČ v Rožňave 

na dobu neurčitú v zmysle § 7a Zásad hospodárenia s majetkom mesta a § 9a, ods.9 písm. c) 

zák.č.138/1991 Zb. z dôvodu, že ide o organizáciu v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta 

a nebytové priestory – elokované pracovisko - sa budú využívať na výchovno-vzdelávaciu 

činnosť. 
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 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

9. HECORP S.R.O. - ZVEREJNENIE ZÁMERU PREDAJA POZEMKU MESTA 

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že žiadosťou zo dňa 01.12.2020 požiadala spoločnosť 

HECORP spol. s r.o. o predaj časti pozemku mesta, ktorý sa nachádza na Krásnohorskej ulici 

o výmere cca 300 m2, spresnenou geometrickým plánom. 

Pozemok žiadajú z dôvodu využitia ako parkovisko a dvor pre nájomníkov objektu 

a vlastníkov bytov. Na časti pozemku (8 m2) je novinový stánok spoločnosti KAPA – PRESS 

s.r.o. Košice na základe Nájomnej zmluvy č. 328/2019 a Dodatku č. 1 k tejto zmluve 

s trojmesačnou výpovednou lehotou. 

K žiadosti bolo priložené stanovisko VSD a.s., ktorá nemá výhrady voči predaju 

predmetného pozemku. Upozorňujú však na vedenie NN a VN sietí ako aj na murovanú 

trafostanicu a zákonné vecné bremeno. 

V zmysle § 9a, odst.8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. mesto môže predať predmetné 

pozemky, ak sa jedná o prípad hodný osobitného zreteľa, o ktorom mestské zastupiteľstvo 

rozhodne trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov. Osobitným zreteľom v tomto prípade 

môže byť skutočnosť, že predmetný pozemok mesto nevyužíva a bezprostredne susedí 

s nehnuteľnosťami vo vlastníctve žiadateľov. 

Po prerokovaní materiálu v komisiách, ktoré neodporučili schváliť zverejnenie zámeru 

predaja pozemku, sa uskutočnila fyzická obhliadka vedenia mesta s poslancami mestského 

zastupiteľstva, na základe čoho sa dáva materiál na opätovné posúdenie v komisiách. 

Komisia výstavby bola proti predaju pozemku z dôvodu strategického pozemku mesta. 

Mesto tam môže samo vybudovať parkovisko, nesúhlasilo odčleňovať z tak veľkého pozemku 

časť parcely. Niektorí členovia finančnej komisie vyjadrili názor, že by neboli proti predaju 

formou OVS, ale dajú na odporúčania komisie výstavby. Zároveň by ale uvítali, aby mesto 

s daným pozemkom urobilo poriadok, napr. vybudovalo parkovisko. 

Členovia komisie odporúčajú, aby Technické služby v danej lokalite častejšie kosili a 

aby mestská polícia vykonávala častejšie kontroly. Upozornili tiež, na opustenú garáž, chodník 

vyložený zámkovou dlažbou, vyhradené parkovacie miesta pre daňový úrad ako aj ohradený 

pozemok mesta oplotením.  

  

  

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu neodporúča MZ schváliť 

zverejnenie zámeru predaja pozemku mesta v k.ú. Rožňava. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 
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ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča preveriť právny 

stav vydláždeného chodníka, postavenej garáže, vyhradeného parkovania a oplotenia pozemku. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

10. VINIČKY SERVICE S.R.O. - ŽIADOSŤ O PREDAJ POZEMKU MESTA 

ROŽŇAVA 

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že žiadosťou zo dňa 22.2.2021 požiadala spoločnosť 

VINIČKY service s.r.o. o predaj pozemku mesta, ktorý sa nachádza v extraviláne 

mesta Rožňava, konkrétne sa jedná o vodnú plochu Kačató z dôvodu využitia na voľnočasové 

a relaxačné aktivity pre verejnosť ako sú vodné športy, rybolov, relaxačný priestor. 

Žiadateľ nevlastní v uvedenej lokalite susediace ani iné pozemky. Mesto tento pozemok 

môže predať formou obchodnej verejnej súťaže. 

Komisia výstavby neodporúča predaj. 

Komisia vyjadrila nesúhlas s danou žiadosťou, ktorá je nepostačujúca, neobsahuje 

zámer a firma už v minulosti mala podobný pokus o zriadenie ZOO v priemyselnej zóne. 

Konateľ spoločnosti figuruje v evidencii ako bezdomovec.  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu neodporúča MZ schváliť 

predaj pozemku mesta v k.ú. Rožňava. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za  

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   
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11. PROTOKOLÁRNE ODOVZDANIE HNUTEĽNÉHO MAJETKU DO SPRÁVY 

ODPADOVÝCH SLUŽIEB MESTA ROŽŇAVA 

Mgr. Juraj Halyák uviedol, že v mesiaci marec 2021 boli zaradené do evidencie 

hnuteľného majetku mesta nasledovné nákladné vozidlá na zber a manipuláciu s komunálnym 

odpadom: 

1. Inv. č. MSU 09/21, Mercedes Benz Arocs 2535 s nadstavbou Faun Rotopress 520, 

EČV RV122CT v nadobúdacej cene 179 000,- € 

2. Inv. č. MSU 10/21, Scania G280 s nadstavbou Faun Variopress 516, 

EČV RV146CT, v nadobúdacej cene 164 000,- € 

3. Inv. č. MSU 11/21, MAN TGM 18.250 s nadstavbou ramenového nosiča kont. RNR 

12V, EČV RV138CT, v nadobúdacej cene 113 000,- € 

4. Inv. č. MSU 12/21, MAN TGL 8.190 s nadstavbou ramenového nosiča kont. 

RNR 4V, EČV RV107CT, v nadobúdacej hodnote 70 000,- € 

5. Teleskopický manipulátor Kramer 2205, EČV RVZ176, v nadobúdacej hodnote 

69 500,- € 

Celková nadobúdacia hodnota uvedeného hnuteľného majetku je vo výške 595 500,- €. 

Z dôvodu, že predmetné pracovné stroje využívajú Odpadové služby mesta Rožňava, je 

potrebné ich odovzdať do správy uvedenej príspevkovej organizácie. 

V zmysle § 15, bodu 1, písm. e/Zásad hospodárenia s majetkom mesta na zverenie 

hnuteľného majetku v hodnote prevyšujúcej 10 000,- € do správy je potrebný súhlas Mestského 

zastupiteľstva v Rožňave.  

Z uvedeného dôvodu predkladáme tento materiál za účelom schválenia protokolárneho 

odovzdania uvedeného hnuteľného majetku do správy s účinnosťou od 01.06.2021. 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

protokolárne odovzdanie nasledovného hnuteľného majetku:  

Nákladné vozidlá na zber komunálneho odpadu s príslušenstvom, spolu 5 kusov v celkovej 

nadobúdacej hodnote  595 500 ,- €  do správy Odpadových služieb mesta Rožňava s účinnosťou 

od 01.06.2021. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

12. SPRÁVA Z VYKONANIA INVENTARIZÁCIE 2020 

Mgr. Mária Fábiánová uviedla, že na základe príkazu primátora č. 1/2020 zo dňa 

30.9.2020 na vykonanie riadnej inventarizácie majetku a záväzkov, rozdielu majetku 

a záväzkov v roku 2020 bola vykonaná inventarizácia, ktorej výsledkom je správa z vykonanie 

inventarizácie za rok 2020, ktorú predkladáme ako informatívnu správu.  

 Členovia komisie sa zaoberali chýbajúcim krovinorezom, ktorý sa objavil v inventúre 

už druhý rok. Výzva k úhrade bola zaslaná na Technické služby, ktoré odpovedali, že daný 

krovinorez nemali nikdy v evidencii. Škodová komisia zasadajúca pri MsÚ, pri vykázaní škody 
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voči TS podložila prevzatie výdajkou materiálu. Daná výdajka s opätovnou výzvou aj 

dokumentáciou má byť zaslaná na TS. Riaditeľ spoločnosti má následne škodu vymáhať od 

zamestnanca, ktorý je podpísaný na výdajke. 

   

 

Finančná komisia po prerokovaní predložené materiálu berie správu z vykonania 

inventarizácie za rok 2020 na vedomie. Odporúča preveriť možnosti využitia budovy na Čuč. 

dlhej (bývalé zdravotné stredisko), následne preveriť možnosť získania dotácií a ich využitie na 

rekonštrukciu daného objektu. Pri najbližšej inventarizácie vykonať inventarizáciu všetkých 

chát vo vlastníctve mesta a zabezpečiť, aby v 4-ročnom období boli skontrolované všetky 

budovy v meste.  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny Za JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    9 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

13. B. LAŠŠANOVÁ - ZVEREJNENIE ZÁMERU PRENÁJMU POZEMKU MESTA 

Mgr. Mária Fábiánová uviedla, že dňa 15.02.2021 bola doručená opätovná žiadosť p. 

Laššanovej o opätovné prehodnotenie prenájmu pozemku, t. j. o pokračovanie v nájomnej 

zmluve po svojom nebohom otcovi na Jarnej ulici č. 13 pozemok pod plechovou garážou. V roku 

2019 p. Mak zomrel a byt na Ulici jarnej č. 13 zdedila jeho dcéra p. Beáta Laššanová, ktorá má 

záujem naďalej využívať predmetnú garáž a je tiež držiteľkou preukazu ŤZP.  

      Svoju opätovnú žiadosť odôvodnila tým, že predmetná plechová garáž stojí v slepej 

uličke na mieste, kde nešpatí a nezavadzia nikomu a ničomu. Keďže je problém s parkovacími 

miestami na dvore pred obytným domom si myslí, že garáž je dobré riešenie a tým sa uvoľní 

ďalšie parkovacie miesto. Prečo sa má garáž, ktorá už roky stojí a nezavadzia sa musí odstrániť. 

Ostatné autá stoja krížom – krážom na dvore tak, že ani záchranné zložky by sa ku vchodu 

nedostali. Zároveň požiadala o odklad termínu na vypratanie garáže do doby nového 

prerokovania opätovnej žiadosti v MZ. 

Žiadateľka však na tejto adrese nebýva, v byte sa nezdržiava, býva tam jej syn. 

Predmetná žiadosť bola prerokovaná v komisii výstavby 21.10.2020  a v komisii 

finančnej podnikateľskej a správy mestského majetku  dňa 22.10.2020, ktoré neodporučili 

schváliť zverejnenie zámeru prenájmu pozemku. Mestské zastupiteľstvo v Rožňave na svojom 

zasadnutí dňa 19.11.2020 uznesením č.140/2020 neschválilo zverejnenie zámeru a uložilo MsÚ 

vyzvať majiteľa na odstránenie plechovej garáže. 

  Zo strany MsÚ v Rožňave bola písomne vyzvaná na odstránenie predmetnej garáže 

v termíne do 28.02.2021.  

     V minulosti museli občania z pozemkov mesta odstrániť všetky plechové, plachtové 

a pod. garáže, ponechané boli len osobám s preukazom ŤZP. V tejto súvislosti však treba 

prihliadnuť aj na podmienky pre prideľovanie vyhradených miest na parkovanie, ktoré 

vymedzujú Zásady pre určovanie vyhradených parkovacích miest pre držiteľov preukazu osoby 

s ŤZP. Parkovacie miesto sa v zmysle týchto zásad vyhradí pre osobu, ktorá je držiteľom 

preukazu ŤZP a parkovacieho preukazu, s trvalým pobytom v obytnom dome pri parkovisku, 
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na ktorom má byť parkovacie miesto vyhradené, pričom sa v mieste trvalého pobytu obvykle 

zdržiava a je podľa Úradu práce, sociálnych vecí a rodiny odkázaná na individuálnu prepravu 

osobným motorovým vozidlom z dôvodu ťažkého zdravotného postihnutia v oblasti mobility 

alebo orientácie, ktoré výrazne obmedzuje schopnosť držiteľa preukazu ŤZP a parkovacieho 

preukazu dostaviť sa k osobnému motorovému vozidlu mimo vyhradeného parkovacieho 

miesta.  

      V zmysle Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta podľa čl. 3 písm. A ods. 4/ pozemky pod dočasnými 

stavbami využívanými na iné ako podnikateľské účely je nájomné vo výške 4,38 €/m²/rok. 

Ročné nájomné by bolo vo výške 78,87  €.   

 Komisia výstavby neodporúča.  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu neodporúča MZ schváliť 

zverejnenie zámeru prenájmu pozemku mesta. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček P Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:  1 

ZDRŽAL SA:   

 

 

14. J.OROSZ - PRENÁJOM POZEMKU MESTA 

Mgr. Mária Fábiánová uviedla, že MZ uznesením č.9/2021 schválilo zverejnenie 

zámeru prenájmu pozemku mesta s výmerou 25 m2 pre p. Orosza podľa § 9a ods. 9 písm. c) 

zák. č. 138/1991 Zb. z  dôvodu, že žiadateľ chce predmetný pozemok využívať na letnú terasu 

pre svoju cukráreň, ktorá sa nachádza v budove v jeho vlastníctve. Cena za nájom a podnájom 

nehnuteľností a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta je vo výške 467,04 € za obdobie do 

31.5.2021. 

      Tento zámer prenájmu pozemku mesta bol zverejnený obvyklým spôsobom na dobu 15 

dní. Materiál je predložený za účelom konečného schválenia prenájmu pozemku mesta. 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť 

prenájom pozemku mesta v  k. ú. Rožňava zapísaného na LV č.3001 časť z parc. č. KN C 

875/247 ostatné plochy s výmerou 25 m²pre Jozefa Orosza , Jána Brocku č.22  Rožňava. Podľa 

§ 9a ods. 9 písm. c) zák. č. 138/1991 Zb., z dôvodu že žiadateľ chce predmetný pozemok využívať  

na letnú terasu pre svoju cukráreň, ktorá sa nachádza v budove, ktorú má vo svojom vlastníctve 

za cenu podľa Zásad pre určovanie výšky nájomného za nájom a podnájom nehnuteľností 

a hnuteľného majetku vo vlastníctve mesta, je vo výške 467,04 za obdobie do 31.5.2021. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček Za Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 
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ZA:    8 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

15. VYHODNOTENIE ČINNOSTI A HOSPODÁRENIA MESTSKÉHO 

TELEVÍZNEHO ŠTÚDIA S.R.O. ROŽŇAVA 

Martina Rožaiová uviedla, že pandémia sa podpísala aj pod vyhodnotenie hospodárenia 

spoločnosti Mestské televízne štúdio s.r.o. Rožňava. Nakoľko sa mnohým právnickým 

i fyzickým osobám znížili prímy, nemali záujem o reklamy a tým pádom sme nedokázali 

naplniť naše plány. Spoločnosti klesli aj počty inzercií, keďže bolo menej záujemcov 

o podnikateľskú inzerciu ako aj o inzerciu pre fyzické osoby. Nekonali sa žiadne kultúrne 

podujatia, čiže príjem z nakrúcania tejto činnosti spoločnosť nemala.  

Napriek tomu sa nám podarilo pohotovo zareagovať na vzniknutú situáciu a RVTV 

neprestalo vysielať ani napriek tomu, že všetci zamestnanci boli počas roka 2020 v karanténe.  

Televízia vždy reagovala na nové opatrenia ako jediné médium dokázalo promptne 

reagovať a oslovovať kompetentné orgány na stanoviská. Obyvateľom sme teda vždy prinášali 

aktuálne a čerstvé informácie. 

Nakoľko RVTV vysiela v premiére raz týždenne, rozhodli sme sa v roku 2020 dávať 

väčší dôraz na online priestor, kde sme počas celého roka prispievali s informáciami, ktoré od 

nás zdieľali organizácie, spravodajské portály a ľudia po celom Slovensku. 

V roku 2020 sa spoločnosť Mestské televízne štúdio s.r.o. Rožňava stalo členom spolku 

LOTOS. Ide o spolok regionálnych televízii celého Slovenska, s ktorým sme nadviazali 

spoluprácu. Táto spolupráca je výhodná najmä v tom, že reportáže z Rožňavy sú zverejňované 

v ďalších regionálnych televíziách, a teda sa dobré meno Rožňavy opäť šíri v širšom rozmere. 

V uplynulom roku taktiež prebehli rokovania so spoločnosťou UPC BROADBAND 

SLOVAKIA s.r.o., na ktorých sme sa dohodli na zaradení RVTV do digitálnej ponuky 

spoločnosti. Znamená to, že stanicu RVTV si už diváci nemusia ladiť cez analóg, ale bude 

priamo v digitálnej ponuke UPC. 

V uplynulom roku tiež prebehli rokovania so spoločnosťou Telekom, ktorá je 

zabezpečuje retransmisiu prostredníctvom MAGIO TV. Aj s touto spoločnosťou sme začali 

spolupracovať, a teda RVTV už bude súčasťou aj tohto providera. 

Podarilo sa nám tiež dotiahnuť do úspešného konca retransmisiu prostredníctvom 

spoločnosti ANTIK TV, čiže diváci môžu RVTV sledovať aj prostredníctvom tohto providera. 

 Čo sa týka signálu DVB -T, pokrytie prostredníctvom spoločnosti Free Zona s.r.o. je 

v celom rožňavskom okrese. Koľko ľudí vlastní anténu nie je možné zistiť, na to neexistujú 

žiadne merače. DVB-T anténa je záložným zdrojom TV signálu, je teda predpoklad, že väčšina 

domácností ju vlastní.  

Priamo v meste Rožňava funguje signál DVB-T aj bez antény, a to cez akýkoľvek 

medený drôt. V okolitých obciach je už potrebná štandardná anténa na príjem terestriálneho 

vysielania.  

Vysielanie RVTV sa teda pohlo obrovským krokom vpred. Počas roka 2020 sme 

pracovali aj na celkovej zmene licencie spoločnosti Mestské televízne štúdio s.r.o. Rožňava, čo 

sa nám podarilo. Ide o veľkú zmenu, nakoľko sme získali licenciu na digitálne vysielanie ako 

aj na zmenu programovej štruktúry. Išlo o mesiace tvrdej driny, ktorá má však u divákov 

obrovské ohlasy. Dovolím si tvrdiť, že vysielanie RVTV môže pokojne konkurovať 

ktorejkoľvek regionálnej televízii z väčších miest.  

V roku 2020 sa nám po navýšení rozpočtu podarilo nakúpiť novú techniku, čím sme 

dokázali výrazne vylepšiť kvalitu nielen vysielania, ale aj jeho celkového vizuálu. Momentálne 
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sa zahlásenia moderátorov vykonávajú prostredníctvom kľúčovania pozadia, a teda cez tzv. 

green screen, čím sa nám podarilo vytvoriť profesionálne virtuálne štúdio. 

Ako konateľka spoločnosti si dovolím tvrdiť, že za moje pôsobenie sa výrazne zvýšila 

kvalita vysielania, zmenili sa kompletne grafiky vo vysielaní, doplnili sme služby rožňavskej 

televízie, a to všetko vďaka kvalitným pracovníkom, ktorí svoju prácu robia s radosťou, avšak 

najmä na základe priateľských vzťahov a dobrých kontaktov.  

Konečne sa nám po rokoch podarilo dať účtovníctvo do poriadku, čo sa však odzrkadlilo 

aj na hospodárskom výsledku. Za účtovné obdobie 2020 vznikla spoločnosti strata vo výške     

3 037 €. Ide o stratu, ktorá vznikla na základe neustáleho znižovania základného imania 

spoločnosti, čiže ide o účtovnú stratu.  

V porovnaní s rokom 2019 vznikol nárast nákladov na účtoch: 

551 odpisy (za rok 2020 boli odpisy vo výške 3 923 €) zakúpenie novej vysielacej 

a audiovizuálnej techniky vloženej do základného imania spoločnosti.  

521 osobné náklady – tvorila sa rezerva na dovolenky a odvody vo výške 1 763 €. 

Plánovaný príjem z príspevku mesta Rožňava bol 60 000 € na rok. Ku 31.12.2020 bol 

príjem z príspevkov mesta Rožňava 55 855 €, za výrobu a odvysielanie televíznych programov, 

a teda Magazín v slovenskom jazyku, Magazín v maďarskom jazyku, šport, magazín plus 

a priame prenosy z rokovania mestského zastupiteľstva, bez slávnostného zasadnutia 

mestského zastupiteľstva, ktoré sa konalo v priestoroch historickej radnice. Ku tejto sume nie 

je zarátaná faktúra za služby v mesiaci december 2020.  

Plán tržieb z predaja vlastnej výroby a služieb rátal so sumou 4 000 €, skutkový stav ku 

31.12.2020 bol 1 771 € s už vyššie popísaných dôvodov.  

MTVŠ s.r.o. Rožňave spolupracuje s advokátom JUDr. Attilom Elekom, za služby 

ktorého zaplatila spoločnosť v roku 2020 spolu 660 €. 

Celkové ročné výnosy spoločnosti Mestské televízne štúdio s.r.o. činia 63 438 €, 

náklady sú v sume 66 475 € a teda výsledok hospodárenia je strata 3 037 €.  

Mestské televízne štúdio s.r.o. momentálne neeviduje žiadne neuhradené záväzky voči 

svojim dodávateľom. 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ zobrať 

výsledky hospodárenia za rok 2020 na vedomie.  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

16. NÁVRH PLÁNU HOSPODÁRENIA MESTSKÉ TELEVÍZNE ŠTÚDIO S.R.O. 

Martina Rožaiová uviedla, že podstatou ročného plánu Mestského televízneho štúdia 

s.r.o. v Rožňave je vytvorenie stratégie a plánovanie činnosti spoločnosti. 

Hlavným predmetom činnosti mestského televízneho štúdia je poskytovanie  informácií 

24 hodín denne v rámci vysielaní televíznych programov v slovenskom a  v maďarskom jazyku. 

Už v roku 2020 sme začali pracovať na celkovej zmene vizuálu RVTV ako aj na zmene 
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programovej štruktúry, v čom by sme v roku 2021 chceli pokračovať. Už teraz môžeme 

povedať, že sa nám to podarilo. RVTV má novú programovú štruktúru, ku zmene ktorej došlo 

začiatkom roka 2021, a to po doručení novej licencie pre spoločnosť Mestské televízne štúdio 

s.r.o. Rožňava Radou pre retransmisiu a vysielanie.  

Do  novej programovej štruktúry sme plánovali v roku 2021 zaradiť aj reláciu Počasie, 

čo sa nám už podarilo. Počasie má u divákov veľký ohlas. RVTV je momentálne jednou z mála 

regionálnych televízii, ktoré majú Počasie zaradené vo svojej programovej štruktúre, čomu sa 

veľmi tešíme. Našim plánom na rok 2021 bolo tiež zmeniť vizuál štúdia, kde moderátori 

zahlasujú reportáže. To sa nám v roku 2021 tiež podarilo a od začiatku roka má RVTV virtuálne 

štúdio, ktoré dokáže konkurovať oveľa väčším regionálnym televíziám. V roku 2021 sa 

plánujeme zamerať na zvýšení ziskov spoločnosti z reklám, v čom nám v uplynulom roku 

zabránila pandémia. Veríme však, že po jej ústupe budú mať spoločnosti opäť záujem 

zviditeľniť svoje služby, a to aj prostredníctvom našej televízie.  

V roku 2021 sa naďalej budeme sústrediť na prinášanie čerstvých informácii, a to aj 

prostredníctvom našej facebookovej stránky. Nakoľko RVTV vysiela v premiére raz týždenne, 

aktuálne informácie prinášame aj prostredníctvom tejto najpopulárnejšej sociálnej siete, v čom 

chceme aj naďalej pokračovať, nakoľko to má u divákov veľký ohlas.  

Mestské televízne štúdio s.r.o. Rožňava pravidelne posiela 2 reportáže týždenne z diania 

v našom meste televízií TV Východ, ktorá má dosah na celom Východnom Slovensku.  Mestské 

televízne štúdio s.r.o. plánuje aj naďalej šíriť dobré meno Rožňavy po celom Slovensku 

i v zahraničí a prinášať obyvateľom vždy čerstvé a aktuálne správy z diania v Rožňave. RVTV 

je jediné televízne médium v rožňavskom okrese a jeho úlohou je prinášať obyvateľom 

spravodajstvo na úrovni, čo sa spoločnosti darí.  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť plán 

činnosti Mestského televízneho štúdia s.r.o. Rožňava, podľa predloženého návrhu. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

17. VÝSLEDKY HOSPODÁRENIA MESTSKÝCH LESOV ROŽŇAVA S.R.O. ZA 

ROK 2020 

Ing. Bohuš Hudaček uviedol, že vyhodnotenie hospodárenia Mestských lesov Rožňava 

s.r.o. pozostáva z porovnania medzi plánom hospodárenia so skutkovým stavom. Z porovnania 

jednotlivých položiek je zrejmé , že takmer vo všetkých je vzájomný súlad a naša spoločnosť 

hospodárila v zmysle plánu a to najmä čo sa týka nákladových položiek.  

Napriek tomu, že rok 2020 bol pandemický a jednotlivé vlny spôsobili výpadky a 

neistotu v odbyte dreva na trhoch, Mestské lesy Rožňava s.r.o si splnili záväzok voči Mestu 

Rožňava vo forme nájomného vo výške 30 000 € a zároveň dosiahli čistý zisk po zdanení viac  

ako 23 000 €.  

 Dozorná rada odporučila schváliť predloženú správu.  
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Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ zobrať 

výsledky hospodárenia za rok 2020 na vedomie.  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

18. NÁVRH PREROZDELENIA ZISKU MESTSKÝCH LESOV ROŽŇAVA S.R.O. 

ZA ROK 2020 

Ing. Bohuš Hudaček uviedol, že Dozorná rada a Valné zhromaždenie navrhuje 

prerozdeliť zisk spoločnosti v sume 23 362,05 € nasledovne : 

862,05 € prídel do sociálného fondu  

22 500,00 €   dividendy mestu  

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť  

rozdelenie zisku podľa predloženého návrhu Dozornej rady a Valného zhromaždenia.  

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

19. NÁVRH PLÁNU HOSPODÁRENIA MESTSKÝCH LESOV ROŽŇAVA S.R.O. 

NA ROK 2021 

Ing. Bohuš Hudaček uviedol, že plán hospodárenia vychádza najmä z analýzy 

hospodárenia minulých rokov a vývoja situácie na trhu v poslednom období. 

Mestské lesy Rožňava s.r.o, sú v treťom roku platnosti nového lesného hospodárskeho 

plánu. Po pandemickom roku 2020 očakávame mierne zlepšenie situácie na trhu s drevom a 

postupný návrat cien z obdobia pred pandémiou. Z uvedeného dôvodu plánujeme zvýšiť ťažbu 

a predaj drevnej hmoty oproti minulému roku o 1 000 m3 na ročnú úroven 7 000 m3. Ďalšie 

navyšovanie ťažby nepovažujeme za účelné. A to vzhľadom na to, že v minulom decéniu sme 

museli v dôsledku spracovania kalamít ťažiť vyššie množstvá dreva ako bolo plánované. Z 

ekonomického hľadiska je výhodnejšie počkať, kým sa ceny dreva vrátia na pôvodnú úroveň, 

čo očakávame v r. 2022.  

Nájomné vo výške 100 000 € je mierne optimistické, ale ak nenastanú nepredvídané 

okolnosti, tak je zvládnuteľné. V tomto roku očakávame aj vyššie príjmy z predaja reziva. Je to 
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najmä kvôli tomu, že počiatočné nízke ceny reziva sme tento rok navýšili. Tento mierny 

optimizmus sme nepremietli do plánu.  

Náklady na ťažbovú činnosť vychádzajú z kalkulácie ťažby 7 000 m3 drevnej hmoty a 

priemernej ceny za ťažbu 14,00 €/m3. Cena za ťažbu vychádza z cien vyhodnotených v 

Obchodnej verejnej súťaži na výber ťažbových skupín uskutočnenej v decembri r. 2020. 

Údržba ciest a zvážnic: Vplyvom prívalových dažďov dochádza k poškodeniu lesných 

ciest, ktoré je nutné následne opraviť. Taktiež nie všetky porasty, ktoré sa budú v nasledujúcich 

obdobiach ťažiť sú dostatočne sprístupnené a bude nutné k nim dobudovať približovacie linky. 

Tržby z predaja dreva máme v pláne vyťažiť a speňažiť 7 000 kubíkov dreva pri 

priemernej cene 50 €/m3. 

Komisia riešila situáciu s vodičom nákladného automobilu, ocenila, že ML neťažia za 

každú cenu 100% objemu drevnej hmoty, ktoré ML umožňuje 10 ročný plán, riešila úpravu 

vstupu v lokalite Podrákoš. Zaujímala sa aká čiastka je vyčlenená na údržbu ciest. Podľa 

vyjadrení riaditeľa spoločnosti, šoféra už majú, do lokality Podrákoš sa presunú po dokončení 

výsadby sadeníc a na údržbu lesných ciest plánujú vynaložiť 3 tis.€. 

Členovia komisie navrhli, aby sa vytvorila pracovná skupina zložená z odborníkov na 

lesníctvo, životné prostredie, kultúru a turizmus, ktorá by riešila oblasť Kalvárie, do akej miery 

to majú byť hospodárske lesy, či by nebolo vhodné resp. možné preklasifikovať túto časť z 

hospodárskeho lesa na lesopark určený primárne na rekreačné účely, aké dreviny by v tejto 

oblasti mali byť klčované a ktoré ponechané na prirodzený rast a pod. 

 

 

Finančná komisia po prerokovaní predloženého materiálu odporúča MZ schváliť plán 

hospodárenia Mestských lesov s.r.o. na rok 2021. 

 
 Bc. Ivan Kuhn, MA, Za Ing. Ondrej Bolaček N Zoltán Beke Za 

Ing. Mária Blašková N Mgr. Michal Drengubiak Za Miroslava Fafráková N 

Árpád Görgei Za Pavol Horňák Za PaedDr. Marek Kmeť Za 

Vladimír Polóny N JUDr. Martina Vnenčáková Za   

Za - Za, Proti – P, Zdržal sa – Z, Neprítomní - N 

 

ZA:    7 

PROTI:   

ZDRŽAL SA:   

 

 

 

 

           podpísaný v.r. 
 Bc. Ivan Kuhn, MA 

                  podpredseda komisie 

 

 

Zapísala: Ing. Erika Leskovjanská 

 

 

Obdrží: prednosta mestského úradu, členovia komisie, hlavný kontrolór mesta, vedúci 

odboru právneho a správy majetku a vedúci odboru všeobecnej a vnútornej správy, 

predkladatelia materiálov 

Zverejnenie:  na webové sídlo mesta Rožňava 


